

臺北市立大學學報・教育類

Journal of University of Taipei • Education

第54卷 第2期 2023年12月 Vol. 54 No. 2 December, 2023

目錄 Contents

- 1 高等教育在學率、國民所得與失業率的相關之縱貫研究／張芳全
A Longitudinal Study on the Relationships Among Higher Education Enrollment Rate, Per Capita Income and Unemployment Rate / Fang-Chung Chang
- 29 SRL 理論於國民小學師資職前教育課程運用之研究：以Zimmerman 模式為焦點／張瑞菊、鍾宜興
A Study of Application of Self-Regulated Learning Theory in Elementary Pre-Service Teacher's Education Curriculum: Zimmerman's Model as a Focus / Jui-Chu Chang, Yi-Hsing Chung
- 47 幼教師資培育者實踐幼兒園教保活動課程大綱之臨床教學研究：理論與實務連結／張素貞
A Study of Preschool Teacher Educator's Clinical Teaching About the Early Childhood Education and Care Curriculum Framework: Linking Theory and Practice / Su-Chen Chang
- 75 自發、互動、共好：自主性教師專業學習社群之個案研究／黃庭萱、吳璧如
Taking Initiative, Engaging in Interaction, and Seeking the Common Good: The Case of an Autonomous Teacher Professional Learning Community / Ting-Xuan Huang, Pi-Ju Wu



